



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P22016

Arrangements for S1 & S6 Afternoon Lessons
中一及中六下午課堂安排

To ensure that our students' academic performance is not affected because of current restrictions on face-to-face class arrangements, our school would like to arrange S1 & S6 to have afternoon lessons from 19th September 2022. Details are as follows:

S1

To assist S1 students to develop a good habit of doing homework, S1 students should return home to have an online Homework Enhancement Class after having face-to-face lessons in the morning from **19th September 2022 (Monday)**. The online Homework Enhancement Class will be conducted from 3:15 pm – 4:15 pm on Mondays, Tuesdays, Wednesdays and Fridays. Please refer to Appendix 1 for the detailed arrangements.

S6

According to the information collected recently, over 90% of S6 students have already received two doses of vaccine for more than 14 days. To prepare S6 students to sit for the public examination, they should attend face-to-face supplementary lessons in the afternoon after having face-to-face lessons in the morning from **19th September 2022 (Monday) to 21st October 2022 (Friday)**. The supplementary lessons will be conducted from 2:30 pm to 4:00 pm from Mondays to Fridays. Please refer to Appendix 2 for the detailed arrangements.

為確保本校學生學業表現不受現時半天面授課堂影響，本校將安排中一及中六級學生由 2022 年 9 月 19 日開始進行下午課堂，詳情如下：

中一


為使中一級同學能建立一個良好做功課的習慣，由 **2022 年 9 月 19 日 (星期一)** 開始，中一級同學完成上午面授課堂後，須回家進行網上功課班。網上功課班將於星期一、二、三及五下午 3:15 至 4:15 舉行。詳情請參閱附頁一。

中六

跟據早前收集的數據顯示，超過百分之九十的中六同學已完成接種第二劑疫苗並超過 14 天。為讓同學作好公開試的準備，中六級同學須於 **2022 年 9 月 19 日 (星期一) 至 10 月 21 日 (星期五)** 面授課堂後，於下午繼續回校進行補課。補課時間為星期一至星期五下午 2:30 至 4:00。詳情請參閱附頁二。

Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.
如有任何查詢，請與校務處職員聯絡 (電話: 2497 7110)。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學


Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
9th September 2022 二零二二年九月九日



Arrangements for S1 Homework Enhancement Class

中一級功課班安排

Platform: Zoom

Time: 3:15 – 4:15 pm

平台: Zoom

時間: 下午 3:15 至 4:15

	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Friday 星期五
Class 班別	Teacher 老師	Teacher 老師	Teacher 老師	Teacher 老師
1A	FSF	CKP	FSF	CKP
1B	PWS	LKC	PWS	YYS
1C	YNN	HLK	TWL	HLK
1D	YSY	CHK	YSY	CHK

Remark 備註:

⊗ Teachers' Zoom I.D. and passwords will be sent to the students through imail next week.

同學將於下星期從學校電郵收到有關老師的 Zoom 帳戶號碼及密碼。

Arrangements for S6 Supplementary Lessons

中六級補課安排

(19/9/2022 – 21/10/2022)

Venue: Classrooms/Hall

Time: 2:30 – 4:00 pm

地點: 課室/禮堂

時間: 下午 2:30 至 4:00

	Monday (星期一)				Tuesday (星期二)				Wednesday (星期三)				Thursday (星期四)				Friday (星期五)			
	6A	6B	6C	6D	6A	6B	6C	6D	6A	6B	6C	6D	6A	6B	6C	6D	6A	6B	6C	6D
*Week 1	X3	X3	X3	X3	PH	EC	GE	/	MB	MB	MB	MB	CN	CN	CN	CN	EN	EN	EN	EN
Week 2	X2	X2	X2	X2	PH	EC	GE	/	EN	EN	EN	EN	MB	MB	MB	MB	LS	LS	LS	LS
Week 3	X3	X3	X3	X3	**Holiday (假期)				CN	CN	CN	CN	EN	EN	EN	EN	MB	MB	MB	MB
Week 4	X2	X2	X2	X2	PH	EC	GE	/	EN	EN	EN	EN	CN	CN	CN	CN	LS	LS	LS	LS
Week 5	X3	X3	X3	X3	PH	EC	GE	/	MB	MB	MB	MB	EN	EN	EN	EN	CN	CN	CN	CN

Remarks 備註:

- * Week 1: 19/9/2022 – 23/9/2022
- Week 2: 26/9/2022 – 30/9/2022
- Week 3: 3/10/2022 – 7/10/2022
- Week 4: 10/10/2022 – 14/10/2022
- Week 5: 17/10/2022 – 21//10/2022

** 4/10/2022: Chung Yeung Festival 重陽節